شروط وأحكام عروض بطاقات بنك دبي الإسلامي Cards offers T&C's



#ReadvForTheNew

IMG Worlds of Adventure

30% discount on General Admission to IMG Worlds of Adventure (Park)

Terms & Conditions:

- 30% discount on General Admission Tickets is calculated at the rack rate
- The Offer can be availed on payment with Dubai Islamic Bank (DIB) Credit Card only.
- The Offer can be availed by DIB Credit Card holder plus 4 guests.
- The Offer is applicable for General admission ticket purchases made at the IMG Worlds of Adventure physical ticket counters only.
- Kids below 1.05m height can enter the Park free of charge
- For more details contact IMG contact center on 600 500 962 / +971 4 403 8888
 - OR email to guestrelations@imgworlds.com
- This Offer is not valid in conjunction with any offer or promotion
- For Park rules visit: https://www.imgworlds.com/language/ en/planyourvisit/park-rules/

آي إم جي عالم من المفامرات

خصم 30% على السعر الأساسي على تذاكر الدخول لحديقة أي إم جي عالم من المغامرات

الشروط والأحكام:

- يتم احتساب خصم 30% على تذاكر الدخول العامة بسعر الصرف
- يمكن الإستفادة من العرض عند الدفع ببطاقة ائتمان من بنك دبى الإسلامى فقط.
- يمكن الاستفادة من العرض من قبل حامل بطاقة الائتمان من بنك دبى الإسلامى بالإضافة إلى 4 ضيوف.
 - يُطبق العرض على شراء تذاكر الدخول العامة، فقط من شباك التذاكر في أي إم جي عالم من المغامرات.
- يُسمح بدخول الأطفال الذين يقل طولهم عن 1.05 متر بشكل مجانى إلى مدينة الألعاب.
 - لمزيد من الاستفسار الرجاء الاتصال على 962 500 600 / 403 8888 971 4 403 4403 او التواصل عبر البريد الإلكتروني guestrelations@imgworlds.com
 - هذا العرض غير صالح بالتزامن مع أي عرض أو ترويج
 - للاطلاع على قوانين مدينة الألعاب
 - https://www.imgworlds.com/language/en/planyourvisit/park-rules/